
Assemblea ordinària anual 2025
Associació Amics d’El Xipre

Ordre del dia

1.- Lectura i aprovació de l’acta de l’assemblea celebrada el dia 14 de març 
de 2024.
2.- Comunicar l’admissió de sol·licituds de nous associats.
3.- Informació de les actuacions de l’associació durant l’exercici 2024.
4.- Gestió de l’òrgan de govern corresponent a l’exercici 2024.
5.- Comptes anuals corresponents a l’exercici 2024.
6.- Pressupost corresponent a l’exercici 2025.
7.- Elecció o reelecció dels nous membres de la junta directiva.
8.- Precs i preguntes.

1.- Lectura i aprovació de l'acta de l'Assemblea celebrada el dia 14 
de març de 2024. S’aprova per unanimitat.

2.- Comunicar l'admissió de sol·licituds de noves persones 
associades. 

Durant l’any 2024 hi ha hagut 11 altes i 41 baixes. A 31/12/2024 estàvem 
en 892 socis. Tot i que a aquesta data hi havia 30 socis menys que l’any 
2023, el total ingressos quotes socis ha augmentat un 1,3% més que 
l’any 2023 i per tant el total que des de l’associació s’ha passat a la 
fundació El Xiptrer també s’ha incrementat, com veurem en l’exposició de 
la part econòmica que farem més endavant.

3. Informació de les actuacions de l'Associació durant l’exercici 2024

Com a actuacions destacades farem referència a:

28/6/24: Vam organitzar un concert a benefici d’el xiprer que va ser un gran 
èxit en tots els sentits: d’assistència, a nivelll econòmic i de ressó a la ciutat.  
Bramant és una banda amateur de Granollers, que té 50 anys de trajectòria i 
que es van prestar per col.laborar amb nosaltres. El fet de ser persones 
conegudes a Granollers, amb poder de convocatòria, va fer que el concert fos 
un èxit, perquè a part de les entrades hi va haver aportacions importants de 
col.laboradors i patrocinadors. El lloc triat, el Casino, al cor de Granollers, 
també va contribuir al bon resultat d’aquest acte.



Tot això ha fet que des de la junta ens hàgim plantejat d’organitzar anualment 
un acte d’aquest tipus. Aquest any hi tornarà a haver música: de fet aquest 
any l’associació celebra els seus 15 anys, i estem organitzant un concert per 
al dia 27 de juny també al Casino de Granollers. 

Aquesta vegada, celebrarem els 15 anys de l’associació, i volem enfocar 
aques concert a un públic jove. L’enfoquem a un públic jove perquè, una de 
les reflexions que ens estem fent aquesta Junta, és que el gruix de socis que 
nodreix la nostra entitat som persones amb una mitjana d’edat de 62 anys. I 
creiem que hem de poder arribar, doncs, a persones joves, que coneguin el 
que fem i que s’impliquin en el projecte. D’aquí que, aquest 27 de juny, el 
concert comptarà amb la presència de 3 bandes de Granollers i comarca i un 
convidat molt especial que arroseguen un públic jove. 

28/9/24: Vam ser presents a la Fira de l'economia social i solidària de 
Granollers. Aquesta és una Fira que ja fa uns quants anys que es fa a la 
tardor al centre de Granollers i que compta amb nosaltres cada any. Com a 
entitat social de Granollers que som, creiem que hi hem de ser presents, 
perquè ens serveixen com a aparador i és important que hi siguem perquè és 
també una manera de poder parlar amb qui s’acosta a la nostra paradeta, ja 
siguin socis o no. 

31/oct./2024: VOTV va emetre un programa en directa des de El Xiprer, I hi 
vam participar com a associació. Durant dues hores, la televisió es va 
instal.lar a El Xiprer i va emetre en directe un programa que volia reflectir el 
dia a dia del Xiprer i  per on van passar tots els col.lectius qe formen part 
d’aquest univers Xiprer: voluntaris, usuaris, tècnics, membres de la comunitat, 
de l’esplai, i també membres de la junta de l’associació. 

20/nov./24: Vam organitzar un acte adreçat de manera principal al teixit 
empresarial. La conferència del Dr. Santacreu portava per títol “l’empresa 
responsable, impulsora d’una societat millor”. El títol ja ho diu tot i el missatge 
del ponent va ser clar: Cal ser conscients que avui en dia perquè una 
empresa tingui exit i sigui competitiva ha d’incorporar en el seu propòsit una 
mirada de bon govern intern i també uns valors en forma de compromís social 
i ambiental.

Continuarem treballant per comptar amb la complicitat d’aquest important 
actor i motor social que és l’empresa. 

I per últim, i pel que fa a aquest repàs que estem fent del 2024, el  
21/12/2024 vam participar en l’acte del Tió solidari, un acte que s’emarca en 
els actes de Nadal de la nostra ciutat, en e qual també ja fa molts anys que 
participem i que ens agrada molt fer-ho, perquè és un acte familiar, de pares i 
fills, d’aquells que endolceixen aquells dies de Nadal també pel que tenen 



d’exemple a seguir: són dies que desperten les ganes de 
compartir i viure-ho en família és important i marca un camí a seguir. 

Com a temes més generals:

Des del juny, mitjançant un acord amb Caixabank, l’Associació té un datàfon 
per facilitar les donacions quan es fan actes al carrer. També, des de principis 
d’any,  s’ha acordat amb aquesta entitat bancària condonar les comissions 
que ens cobraven per la gestió dels càrrecs de les quotes als socis, fet que 
significa que el que era una despesa de l’entitat ha deixat de ser-ho. 

Pel que fa a l’organització de l’associació, al desembre de 2024, comencem a 
gestionar la nostra activitat mitjançant un programa informàtic de gestió 
integral que ens permet: gestionar tot el que fa referència als socis, 
l’enviament de correus personalitzats, un gestor documental, el cobrament de 
quotes i tot el relacionat amb la compatbilitat i fiscalitat de l’Associació.És una 
eina que ens ha de facilitar i sistematitzar la feina de manera significativa. 
Per fer-ho, hem sol.licitat el kit digital, i estem pendents de la resolució 
definitiva d’aquesta ajuda. 

4. Gestió de l'òrgan de govern corresponent a l'exercici 2024. 

Durant el 2024, l’ òrgan de govern ha seguit donant suport a la Fundació en el 
seu enfocament en quan als projectes que s’hi desenvolupen. 

I com heu vist per la memòria d’activitats que he exposat, les línies d’actuació 
són les que ens marquen els estatuts: Tots els actes que hem organitzat o on 
hem participat tenen com a finalitat:
Contribuir al sosteniment econòmic de la Fundació (fent socis i procurant 
aportacions econòmiques),  donar a conèixer la feina que s’hi fa i fer una 
feina de sensibilització cap a la comunitat. 

5. Aprovació dels comptes anuals corresponents a l’exercici 2024. 

Reals 2024
Altes de socis 11
Baixes de socis 41
Total socis a 31-12-24 892 (30 socis menys que a 31-12-23)
Total ingressos quotes socis 160.183 € (1,3% més que 2023)

Total ingressos extraordinaris 13.858 €
(330% més que al 2023 gràcies al concert del 
juny)

Concert Bramant 9.616 €
La Mútua 3.000 €
Aportacions extraordinaries de 
socis 1.242 €
Total ingressos 174.041 € (7,2% més que 2023)



Total traspassat a la Fundació 171.848 €
Total despeses 2.224 € (43% menys que 2023)

S’aprova per unanimitat.

6. Aprovació del pressupost corresponent a l’exercici 2025. 

Pressupost 2025
Previsió altes de socis 11
Previsió baixes de socis 50
Previsió total socis a 31-
12-25 853
Previsió total ingressos 
quotes socis 157.545 €
Previsió total ingressos 
extraordinaris 7.242 €
Previsió total ingressos 164.527 €

Previsió total despeses 3.389 €
(1500 € en actes, 1089 en el programari de gestió, 
300€ en web, 500 € en despeses bancàries)

Previsió traspàs al Xiprer 159.375 €

S’aprova per unanimitat.

7. Elecció o reelecció dels nous membres de la Junta directiva:

Deixen de ser membre de la junta directiva: la vocal Natàlia Sanchís Vives, el 
vocal Francesc Boix Bachs i el tresorer, en Miquel Illa Mas, qui com a tresorer 
també era membre de la Comissió econòmica de la Fundació de la qual, en 
conseqüència, també en deixa de formar part.

Permeteu-me en aquest punt mostrar el que és un sentiment compartit per la 
junta: 
L’agraiment profund i sentit a aquests companys que deixeu la junta; penseu 
que tots ells han estat membres de la junta des dels seus inicis, l’any 2010, 
que son molts d’anys d’intensa implicació, de compartir reflexions, de treball 
responsable, de dedicació a un projecte que han vist néixer i créixer. Tots els 
qui hem estat treballant amb ells durant aquests anys estem contents d’haver 
fet aquest camí amb ells, el seu bon fer i la seva llavor són presents aquí a El 
Xiprer. Gràcies.



I també les gràcies als qui entren a formar part d’aquesta 
junta: L’Oriol Plans Ponsa, amb DNI 25368771R qui, de 
facto ja en formava part i que ara passa a ser membre 
de ple dret i  com a tresorer, i la Concepció Reverter Vives, la Txon, amb DNI 
5211579 que entra com a vocal. Moltes gràcies.

Recordar-vos que tots els socis i sòcies de l’associació podem ser membre de la 
junta,  i que estem aquí perquè comptem amb vosaltres i volem i necessitem escoltar-
vos. 

Tanca l’assemblea genarl d’aquest any en Francesc Boix, en Quico, amb unes 
reflexions compartides amb joves que formen part d’El Xiprer, que ens remeten al que 
es deia äl principi d’aquest acte: necessitat que la base dels qui formem els amics d’El 
Xiprer s’eixampli i arribi a tothom, també als més joves.

Precs i preguntes
No n’hi ha.

I sense res més a afegir, es dóna per celebrada aquesta assemblea, a les 
8.15 hores del dia 27 de març de 2025.

Núria Gracía Tolosa, amb DNI 36975059T, com a secretaria de l’Associació 
Amics d’El Xiprer, ho certifico. 


